
Verksamhetsberättelse för 2023 

Jägareförbundet Kramfors Jaktvårdskrets 

Kretsen påbörjade verksamhetsåret genom att hålla årsmöte både fysiskt och via Teams. 
Styrelsemötena har däremot i huvudsak hållits fysiskt. Under våren hade vi en medlemsträff på 
Bollstaviken där vi frågade medlemmar vad man ville utveckla inom vår krets. Vi bjöd på hamburgare 
och hade en trevlig dag. Träffen var välbesökt av ca 60- 80 personer. Den 3 Juni genomfördes 
aktiviteten SKJUTBANANS DAG på Gissjö skjutbana. Här genomfördes dessutom prisutdelning på 
Rovdjurskampanjen. JAQT tjejerna hade en skyttedag som trots vädret blev välbesökt. Kretsen stod 
för fika och ammunition. Kretsen har under året jobbat mycket med anskaffningen av 153 ha 
jaktmark på Vitberget som vi nu arrenderar från Kramfors kommun. Denna jaktmark fick vi överta 
efter Ytterlännäs jaktvårdsförening som valde att upphöra med sin verksamhet. Jaktmarken är för att 
erbjuda nya jägare en jaktmark.  Dessutom donerades dryga 10.000 kr till Kramforskretsen från 
Ytterlännäs jaktvårdsförening. Vi har även under året påbörjat hålla utbildning i jägarexamen. 

11/1, 1/3, 19/4, 2/5, 23/5, 22/11, 12/12 genomfördes protokollförda Styrelsemöten 

2023-02-09 Årsmöte med Konstituerande möte 

2023-03-19 Medlemsträff Bollstaviken 

2023-03-25 Årsstämma Mittnorrland Hallstaberget Sollefteå 

2023-06-03 Skjutbanans dag GISSJÖ 

2023-08-26 JAQT Skjutbanan Bollstabruk  

Kretsen har även haft kaliber .22 skytte, kostnadsfritt för ungdomar, tillsammans med 
Bollsta skytteförening och Kramfors jaktskytteklubb. Detta har finansierats genom 
Kramfors ÄSO frivilliga stöd om 20 kr per fälld älg till ungdomsverksamhet. 
 

Vid Jägareförbundets årsstämma deltog Angelika Nordlander som ombud från Kramfors. 

Antalet medlemmar under 2023 har minskat något! Vid årsskiftet var vi 228 st medlemmar (245 st 
2022) En utveckling vi har att jobba med under kommande år. Att nämna är att året innan vi var 245 
medlemmar var vi 228 medlemmar och ökande. Det innebär att vi fortfarande är fler medlemmar än 
vi varit i medeltal under senaste fem åren.  

Ordförande Bengt-Arne Söderström  Vice ordförande Gunnar Mohlin  

 

Kassör Leif Lundberg  Sekreterare Mari Östberg    

 

Ledamot Tony Ögren   Ledamot Angelica Nordlander 

 

Ledamot Lars Wallin   Suppleant Gunnar Hägglund    

 

Suppleant Jörgen Dahlberg 


